



Allen Meadows'

BURGHOUND.COM

Octobre – October 2025

The ultimate Burgundy reference

2024 VINTAGE - THE BEST OF MÂCONNAIS

2024 Pouilly-Fuissé Domaine Georges Burrier

(...) Les saveurs élégantes, intenses et bien détaillées possèdent une minéralité subtile qui ajoute une touche de légèreté à la finale jeune et austère, équilibrée, agréablement sèche et solidement persistante. C'est un vin charmant et discret qui a tout ce qu'il faut pour récompenser 4 à 7 ans de garde.

(...) The sleek, intense and well-detailed middle weight flavors possess a subtle minerality that adds a sense of lift to the youthfully austere, balanced, agreeably dry and solidly persistent finale. This is lovely and a wine of understatement that has the stuffing to repay 4 to 7 years of keeping.

➡ 90-92 – 'TOP VALUE' WINE

2024 Pouilly-Fuissé 1er Cru 'VERS CRAS' Domaine Georges Burrier

(...) Un beau volume, avec des arômes superbes qui donnent l'impression de faire rouler un petit caillou dans la bouche avant une finale ciselée et tranchante comme un couteau. Ce vin jeune et austère est formidable et vivement recommandé.

(...) Nice volume to the super-sleek slightly bigger-bodied flavors where the mouthfeel is akin to rolling a small pebble around the mouth before culminating in a chiseled and cuts-like-a-knife finish. This youthfully austere effort is terrific and highly recommended.

➡ 91-94 – 'SWEET SPOT' WINE

90 – 94 : Remarquable / Outstanding ➡ vins particulièrement remarquables / wines are particularly outstanding

'TOP VALUE' WINES : Vins d'excellent rapport qualité-prix / Wines offering excellent value for money

'SWEET SPOT' WINES : Vins de bon rapport qualité-prix / Wines offering good value for money



Joseph  Burrier
DOMAINE GEORGES BURRIER